
5. Temadebat og drøftelse; Graffiti i Vanløse. (2012-83900)
Temadebat om graffiti i Vanløse.

INDSTILLING OG Beslutning

Formanden indstiller,

at Vanløse Lokaludvalg drøfter graffiti ved Vanløse Station, og evt. muligheder 1.
for at mindste graffiti i området. 

at Vanløse Lokaludvalg træffer beslutning om at sende en henvendelse til DSB, 2.
Banedanmark og andre relevante aktører om muligheden for at lave et lokalt 
forankret fællesskab, der står for vedligeholdelse og udsmykning af området ved 
jernbanebroen/ Vanløse Station.

Problemstilling
Lokaludvalgsmedlemmerne Freddy Christiansen og Kim Hansen bad i marts måned om at få en 
generel drøftelse af lokaludvalgets holdning til graffiti i bydelen på dagsordnen. Derudover ønskes en 
indledende drøftelse af, hvilke muligheder, der kan være lokalt for at arbejde med udsmykning og 
kunst i byrummet, som middel til forebyggelse og bekæmpelse af graffiti.

Løsning

Lokaludvalget drøfter graffiti i bydelen. Lokaludvalget træffer beslutning om at sende en henvendelse 
til DSB, Banedanmark og andre relevante aktører 

Økonomi

Beslutningen har ingen økonomiske konsekvenser for Vanløse Lokaludvalg.

Videre proces

Hvis lokaludvalget godkender indstillingens 2. at punkt vil formandskabet, på vegne af lokaludvalget, 
sende en henvendelse til DSB, Banedanmark og andre relevante aktører. Lokaludvalget vil løbende 
blive orienteret om sagens forløb.

/Bent Christensen

bilag



Vanløse Lokaludvalgs beslutning den 21.06.2012

Ad 1: Freddy Christiansen redegjorde kort for tankerne bag indstillingen. Lokaludvalget har tidligere 
drøftet graffiti i bydelen, og hvilke muligheder, der kan være, for at forebygge og undgå graffiti. 

Ad 2: at Vanløse Lokaludvalg traf beslutning om at sende en henvendelse til DSB, BaneDanmark og 
andre relevante aktører om muligheden for at lave et lokalt forankret fællesskab, der står for 
vedligeholdelse og udsmykning af området ved jernbanebroen/Vanløse Station.




